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تیــم ملی امیــد این روزها بــه دلیل غیبــت مهدی 
مهدوی کیا شرایط مشخصی ندارد.

در شــرایطی کــه تیم ملی زیر ۲۳ ســال ایــران باید 
خردادماه ۱۴۰۱ در جام ملت های زیر ۲۳ سال آسیا حضور 
یاد اما امیدهای ایران وضعیت بلاتکلیفی را تجربه می کنند. 
این روزها از گوشــه و کنار اخبار خوبی در خصوص ادامه 
همکاری مهدی مهدوی کیا و فدراســیون فوتبال به گوش 
نمی رسد و خیلی ها معتقدند سرمربی تیم ملی امید دیگر 
قصد ادامه همکاری ندارد و از ســمت خود اســتعفا داده 

است.
وضعیت نامناســب تیــم ملی امید حتــی صدای چیا 
فوادی، مدیر رسانه ای این تیم را هم درآورد و او چند روز 
قبل استعفای خود را اعلام کرد. گفته می شود فدراسیون 
فوتبال هنوز بــا هیچ کدام از اعضای تیم ملی امید قرارداد 
امضــا نکرده و همیــن بلاتکلیفی در کنــار عدم پرداخت 
پاداش صعود به جام ملت های زیر ۲۳ ســال، مشــخص 
نبودن شــرایط اردوها و دیدارهای دوســتانه باعث شده 
صبر مهدی مهدوی کیا تمام شــود. در این بین شــایعاتی 
هم وجود دارد که مهدوی کیا از عدم حمایت فدراســیون 
فوتبال پس از حواشــی به وجود آمده به خاطر حضور در 

آن بازی دوستانه هم ناراحت است.
تیم ملی امید در فیفادی اخیر که مسابقات لیگ تعطیل 

بود فرصت مناســبی برای برگزاری اردو و انجام دیدارهای 
دوســتانه داشــت ولی این زمان را از دســت داد. در این 
بین فدراســیون فوتبال مدعی است اردوی اخیر به دلیل 
عدم آمادگی مهدوی کیا لغو شــده و هیچ مشکلی در این 

خصوص وجود ندارد.
کامرانی فــر  پس از بازی ســوپرجام در مورد شــرایط 
تیم ملی امیــد گفت:»تیم امیــد وضعیتش خیلی خوب 
اســت و هیچ مشــکلی ندارد و به زودی در اولین فیفادی 
با آقای مهدوی کیا تمرینات شــان شــروع می شــود. تیم 

امید با تمام توان در مســابقات آتی شرکت خواهد کرد و 
برنامه ریزی هایش انجام شده است. من خودم با مهدوی کیا 
در تماسم و بحث استعفا مطرح نیست. ایشان با ایمیلی که 
به فیفا زدند از مدیریت فنی اســتعفا دادند و این به دلیل 
درگیری شخصی شان بوده؛ ما دوست داشتیم در آن زمینه 
هم کنار ما باشــند ولی دیگر نماینده فدراســیون در فیفا 

نیستند و به زودی مدیریت فنی جدید معرفی می شود.«
با ایــن حال صحبت های نزدیکان تیم ملی امید خلاف 
اظهارات فدراسیون نشــینان اســت و اوضــاع آنطور که 

کامرانی فــر می گوید گل و بلبل به نظر نمی رســد. همین 
حالا هم فدراســیون توضیحی در خصــوص دلیل غیبت 
مهدوی کیا نداده و حتی استعفای او از مدیریت فنی نداده 
و با توجه به اینکه اصلا قراردادی با او بســته نشده، هیچ 
بعید نیســت که مهدوی کیا دیگر حاضر به ادامه حضور در 
تیم ملی امید نشــود. این بلاتکلیفی در شرایطی رخ داده 
که تیم امید ابتدا خردادماه باید در جام ملت های ازبکستان 
بازی کند. مســابقاتی که عملکرد ایران در آن تاثیر زیادی 
روی سیدبندی مقدماتی المپیک خواهد داشت. پس از آن 
هم بازی های آســیایی هانگژو در پیش است که می تواند 
محکــی جدی برای تیم امید باشــد و ســپس بازی های 
مقدماتــی المپیک پاریس آغاز خواهد شــد که ماموریت 

اصلی تیم ملی امید موفقیت در این مسابقات است.
در این بیــن از مهدی مهدوی کیا هــم انتظار می رود 
هرچه ســریع تر موضع خود در خصــوص همکاری با تیم 
ملی امید را به صورت رسمی اعلام کند تا تکلیف فدراسیون 
فوتبال و علاقه مندان به تیم ملی مشخص شود. اگر او قصد 
دارد هم چنــان به کار خود روی نیمکت امیدها ادامه دهد 
باید به سرعت برنامه های خود برای فیفادی آینده را اعلام 
کند و اگر هم به هر دلیلی قصد اســتعفا دارد باید آن را به 
صورت رسمی و عمومی اعلام کند تا تیم ملی زیر ۲۳ سال 

ایران بیش از این فرصت از دست ندهد.

تیم یحیی گل محمدی در ســوپرجام شکست خورد تا بار دیگر کادر فنی و 
بازیکنان پرسپولیس زیر فشــار خرد کننده ای قرار بگیرند. به گزارش »ورزش 
ســه«، از دست رفتن یک جام برای پرسپولیس بار دیگر زنگ خطر را پیرامون 
این تیم به صدا درآورد؛ زنگ خطر و البته فشــار زیادی که ســال گذشته نیز  
یحیی گل محمدی و دســتیارانش تجربه کرده بودند. سرخ پوشان سال گذشته 
نیز پس از شکســت در فینال آســیا با شرایطی مشــابه این روزها و حتی به 
مراتب بدتر مواجه شــده بودند. محرومیت عیسی آل کثیر، جدایی مهدی ترابی 
و شــجاع خلیل زاده در ابتدای فصل با خداحافظی بشار رسن پس از دیدار برابر 
اولسان هیوندای همراه شــد تا یحیی گل محمدی علی رغم این که توانسته بود 
پرسپولیس را پس از برانکو به چهارمین قهرمانی پیاپی لیگ برتر و برای دومین 

مرتبه به فینال آسیا برساند خیلی زود با روزهای دشواری مواجه شود.
در آن مقطــع یحیــی گل محمدی پس از این که پرســپولیس را با چنگ و 
دندان و حتی در روزهایی بدون مهاجم تخصصی به نیم فصل رساند، در پنجره 
زمســتانی با جذب مهدی ترابی و شهریار مغانلو که با بازگشت آل کثیر تکمیل 
شد، بار دیگر هارمونی را به تیمش بازگرداند و در نیم فصل دوم اگرچه سپاهان 

مهارناپذیر نشــان می داد، اما پرسپولیسی ها که با بازگشت عیسی آل کثیر دیگر 
در هیچ پستی کمبودی احساس نمی کردند، با ارائه نمایش های روان و چشم نواز 
هم در آســیا به سادگی از گروه شــان صعود کردند و هم در لیگ برتر بالاتر از 

سپاهان با 67 امتیاز جشن پنجمین قهرمانی پیاپی را گرفتند.
 فصل جدید و تکرار چالش فصل گذشته

 در ابتــدای فصل جدید اما جدایی محمدحســین کنعانــی زادگان، احمد 
نوراللهی و شــهریار مغانلو بار دیگر سرخ پوشــان را در وضعیتی مشــابه سال 
گذشته قرار داد تا یحیی گل محمدی و دستیارانش که هم چنان نتوانسته اند با 
خریدهای شــان جای خالی این سه بازیکن را پر کنند، در نمایشی که تیم ارائه 

می دهد نیز با چالش های جدی مواجه باشند.
 آیا اوضاع در پرسپولیس هشدار دهنده شده؟

 حالا این ســوال پیش می آید که آیا وضعیت پرسپولیس نگران کننده و رو 
به افول اســت و این همه فشاری که از ســوی جامعه هواداری به این تیم وارد 
می  شــود منطقی به شمار می رود؟ در پاسخ به این سوال می توان این طور پاسخ 
داد که هم بله و هم خیر. پرســپولیس از نظر فوتبالی هم چنان تیمی شــاخص 

به شــمار می رود و در مقابلِ فولاد خوزستان هم موقعیت های خوبی برای تغییر 
نتیجه بازی داشت، اما وقتی از بعُد یارگیری به پرسپولیس و ماحصل کار یحیی 
و دســتیارانش نگاه می کنیم آنها هنور نتوانســته اند جای خالی بازیکنان جدا 
شــده را با خریدهایی که انجام داده اند، پر کنند و ســتاره های تیم هنوز همان 
بازیکنان قدیمی هستند؛ ستاره هایی نظیر مهدی ترابی، سیامک نعمتی و حتی 
امید عالیشــاه که اگر شب گذشته شرایط   شــان برای حضور در ترکیب اصلی 
مقابل فولاد خوزستان مهیا بود، پرسپولیس شاید می توانست با نتیجه متفاوتی 

زمین مسابقه را ترک کند.

 ســرمربی تیم فوتبال فولاد خوزســتان 
گفــت: نه تنهــا از کی روش بلکــه از زولا و 
کاماچو هم کار یاد گرفتم و تمرینات بلاژویچ 

را هم یادداشت می کردم.
به گــزارش خبرنگار ورزشــی خبرگزاری 
فارس، جواد نکونــام در خصوص اینکه در ۲ 
فینال تیم هایی مثل اســتقلال و پرسپولیس 
را شکست داده است اظهار داشت: در فوتبال 
وقتی مقابــل تیمی قــرار بگیریــد دیگر به 
اســامی کاری ندارید و فقط باید به موفقیت 
برسید. استقلال و پرســپولیس قابل احترام 
هســتند ولی وقتی وارد زمین می شوید باید 
تلاش کنید. این کاری بود که شــب گذشته 
ما انجام دادیم. به مردم خوزســتان و باشگاه 
بزرگ فولاد تبریــک می گویم چون کمترین 
لیاقت ما این بود که به عنوان قهرمانی برسیم.
وی در خصــوص اینکــه ظاهــرا هر چه 

کی روش داشــت را یادداشت کرده و سبک 
مربیگــری وی را دنبــال می کند گفت:اینکه 
من از آقای کی روش الگو برداری کرده باشم 
کاملا درست اســت اما اینکه بگویم کاری را 
کپی کرده ام درســت نیست. من با خیلی از 
مربیــان کار کردم.من از جان فرانکو زولا هم 
کار یــاد گرفته ام چون حدود 6 ماه شــاگرد 
او در العربــی بودم.خیلــی از نکاتی را که یاد 

گرفتم از آقای کاماچو بود.
ســرمربی فولاد تاکید کــرد: وقتی بازی 
می کردم بــه مربیگری علاقه داشــتم. خدا 
حســین فرکی را حفظ کند و هر جا حضور 
دارد برایش آرزوی ســلامتی دارم، سالی که 
شاگرد بلاژویچ بودم آقای فرکی به من گفت 
تمرینات این مربی را یادداشت کن. از همان 
زمان شــروع به نوشــتن کردم، شاید خیلی 
ســن پایینی داشــتم ولی از هر ۱۰ تمرین 

یکــی از آنها را می کشــیدم و یک چیزی از 
آن در مــی آوردم. هر چه جلوتر آمدیم علاقه 
ام بیشــتر شد و ســال ۲۰۱۰ اولین مدرک 
مربیگری را ام گرفتم. تمام تمرینات اوساسونا 
را به تاریــخ دارم و به ایــن کار علاقه دارم. 
امیدوارم در آینــده اتفاقات خوبی رخ بدهد. 
هنوز اتفاقی نیفتاده و تازه کارم شــروع شده 
است.من ۴ سال است مربی شده ام و فقط در 
۲ تیم مربیگری کرده ام.چیزی که برای همه 
مربیان مهم است کار و تلاش است تا ببینند 

چه اتفاقی رخ می دهد.
نکونــام در خصوص اینکه در بازی شــب 
گذشــته کنار خط اتفاقاتی رخ داد و مربیان 
پرســپولیس اعتراضاتی بــه تصمیمات داور 
داشــتند گفت: گل پرســپولیس به درستی 
آفســاید اعلام شــد و دوســتان مــن روی 
نیمکت پرسپولیس به گل اعتراضی نداشتند. 

می خواهــم به آقای اکبریان به خاطر قضاوت 
های خوبی که در این سال ها انجام داد خسته 
نباشــید بگویم.به هر حال یک بازی بود و دو 
تیم فوتبال درگیرانه ای بازی کردند و طبیعی 
بود که بازی سنگینی باشد. فکر می کنم آقای 

اکبریــان کمی زود از کارت هایش اســتفاده 
می کرد.ما در فــرودگاه با هم صحبت کردیم 
و حرفمــان با هم این بود کــه کمی از کارت 
اســتفاده می کرد وگرنه بقیه مسائل طبیعی 

بود.در کل مشکل خاصی وجود نداشت.

سرمربی تیم ملی فوتبال بانوان زیر ۱8 سال 
گفت: با تلفیقی از بازیکنان رده سنی نوجوانان و 

جوانان به تورنمنت کافا اعزام می شویم.
به گزارش گروه ورزشــی مردم سالاری، با 
توجه به برگزاری تورنمنت فوتبال زیر۱8 سال 

کافا، اردوی آماده ســازی تیم ملی دختران در 
این رده ســنی از روز ۲۰ بهمن ماه آغاز خواهد 
شــد. مریم آزمون، ســرمربی تیم ملی فوتبال 
بانــوان زیر ۱8 ســال در این خصوص گفت:به 
خاطر حضور در کافا اردوهای تدارکاتی تیم ملی 
فوتبال دختران از چند روز آینده از سر گرفته 
می شود تا بازیکنان را ارزیابی و برترین ها را به 

این تورنمنت اعزام کنیم.
ســرمربی تیم ملی فوتبال دختران زیر ۱8 
سال در ادامه در خصوص این موضوع که برخی 
از مربیــان در تماس های مختلف اعلام کردند 
معیار انتخاب بازیکنان برای حضور در کافا چه 

بود؟ گفت: باید بگویم که فرصت بســیار اندکی 
برای حضور در این تورنمنت داریم، باعث شــد 
تا اردوی انتخابی برگزار نشــود و با ترکیبی از 
ملی پوشان نوجوان و جوان که تجربه حضور در 
تورنمنت کافــا را دارند، نفرات را به اردو دعوت 

کنیم.
وی ادامــه داد: با توجه بــه اینکه رقابتهای 
قهرمانی آسیا در سال آینده را پیش رو داریم، 
اردوی های انتخابی خود را مجددا آغاز خواهیم 
کــرد و بازیکنان را مد نظر داریم تا به شــاکله 

اصلی تیم برسیم.
ســرمربی تیم ملی فوتبال دختران زیر ۱8 

سال هدف از حضور در تورنمنت کافا را کسب 
تجربه دانست و گفت: ضمن اینکه نیم نگاهی به 
کســب عنوان در این تورنمنت داریم، اما هدف 
اصلی حضورمان در بازیهای کافا به دست آوردن 
تجربه برای بازیکنان است. ما سال قبل عملکرد 
خوبی داشــته و بدون شکست و بخاطر تفاضل 
گل نایب قهرمان شدیم.در واقع مسابقات کافا 
فرصت خوبی اســت برای تیــم های حاضر در 
مرکز آســیا که در شرایط مســابقه قرار گیرند 
و تجربه کســب کنند.باید نهایت استفاده را به 
لحاظ کســب تجربه برای بازیکنان و شناخت 
کادر فنی از عملکرد ملی پوشــان بکار برده تا 

به هدفمــان که حضوری موفــق در رقابتهای 
قهرمانی آسیا است، برسیم. آزمون ادامه داد: با 
توجه به اینکه در پست هافبک چپ، دفاع چپ 
و پست های کلیدی نیازمند حضور بازیکنان با 
اسعتداد و پر تجربه هستیم، سعی می کنیم تا 
نقاط ضعف و قوت تیم را ارزیابی کنیم تا بتوانیم 
به شرایط خوب و ایده آلی برسیم. وی در پایان 
گفت: قرار است تا کمیته جوانان در رده سنی 
جوانان بانوان اردوهای اســتعدادیابی را برگزار 
کند که بدون شــک این برنامه کمیته جوانان 
کمک بســیار بالایی به روند انتخاب بازیکنان 

مستعد به ما خواهد کرد.

وضعیتنامعلومتیمملیامیدپیشازجامملتها

تیمی که تقدیرش بلاتکلیفی است!

بیموامیددراردویپرسپولیس

فقطیکراهپیشروییحییودرویش!

جوادنکونام:

تازهآغازراهمربیگریاماست

تورنمنتکافابهآمادگیملیپوشانفوتبالبانوانکمکبسزاییمیکند

آزمون:باتلفیقیازبازیکنانجوانونوجوانبهتاجیکستانمیرویم

دروازه بان پیشــین تیم فوتبال پرسپولیس گفت: در ۴ 
ســالی که در این تیم بودم روی هــم 5 میلیارد هم پول 
نگرفتــم اما با انتقالم به بلژیک ۲۰ میلیارد ســود نصیب 

باشگاه شد.
به گزارش گروه ورزشی مردم سالاری، علیرضا بیرانوند 
در خصوص بیانیه باشگاه پرسپولیس اظهار داشت: حقیقتا 
از این بیانیه خیلی ناراحت شــدم ولی به نظرم کسی که 
این بیانیه را نوشــته عصبی بوده اما آنهــا نباید ناراحتی 
را گردن کســی بیندازند که ســالها برای این تیم زحمت 

کشیده است.
وی افزود:من قبل از حضور در پرسپولیس به تیم ملی 

دعوت می شدم و حتی زمانی که بازیکن نفت تهران  بودم 
بازیکن تیــم ملی بودم.در پرســپولیس افتخارات زیادی 
کسب کردم و روزهای تلخ و شیرین زیادی داشتم، تا الان 
هم این علاقه ام را به هواداران این تیم ثابت کردم. ۲ سال 
است که از پرسپولیس جدا شدم ولی عکس پروفایلم هنوز 

با پیراهن پرسپولیس است.
دروازه بان پیشــین پرسپولیس تاکید کرد:من ۴ سال 
برای این تیم زحمت کشــیدم، سختی کشیدم و اتفاقات 
خوبی داشتم.همه من را می شناسند و رک صحبت هایم 
را می زنم. ســال اولــم قراردادم 9۰۰ میلیون بود، ســال 
دوم یک میلیارد و دویســت میلیون تومان و ســال سوم 
قراردادم ســه میلیارد بود. سال چهارم اصلا پولی نگرفتم. 
در ســال چهارم همین مبلغ به شــکایت رسید.در آن ۴ 
ســال در کل 5 میلیارد هم پول نگرفتم ولی ۲۰ میلیارد 
 به پرســپولیس از طریق انتقالم ســود رساندم و برایشان

 در آمدزایی داشتم.
بیرانوند خاطرنشان کرد: کسی که این بیانیه را نوشته 
خواســته من را مقابــل هواداران قرار بدهــد. این آقایان 
نگفتند که از پول انتقال مــن به آنتورپ مطالبات برانکو 
را دادند. جالب اســت نامه زدند که من زودتر به باشــگاه 
آنتورپ بروم، وقتی شــما من را به بلژیک فرستادید چرا 
نامه می زنید که او 5-6 بازی آخر در پرســپولیس نبوده 

است؟ چرا با من توافق نکردید؟
وی تاکید کــرد: فقط یک ســوال دارم،چگونه اینقدر 
وقت داشــتند که از من شــکایت کنند، این همه وکیل 
گرفتند،قرارداد مــن را از ۴-5 میلیارد بــه ۲.5 میلیارد 

رســاندند ولی باز هم روی رای کمیته وضعیت شــکایت 
کردند. من حتی می توانســتم به کمیته استیناف اعتراض 
کنم ولی به خاطر هواداران پرسپولیس این کار را نکردند. 
شــمایی که این همه فرصت داشتید و می خواستید هزار 

تومان به من ندهید چگونه از من شکایت کردید؟
دروازه بان اسبق پرســپولیس گفت:آقای صدری چند 
بار به شــما گفتم شما از صندلی خودتان می ترسید؟ چرا 
تا وقتی که هســتید همه چیز را صاف نکردید؟ چند بار 
التماســت کردم پول من را بده؟ همین بازیکنان تاجیک 
که جذب کردند خودم اجازه دادم که قراردادشان را ثبت 
کننــد وگرنه حکم من قبل از آن آمــاده بود. می خواهید 
پیــام هایی که من به عطایی دادم را نشــان بدهم؟ آقای 
درویش چند بار با شــما حرف زدم؟ وکیل من کارش را 
جلو برده و چرا باید این همه حرف به من بزنند. بازیکنان 
باشــگاهی به خاطر پولشــان اعتصاب کرده و سر تمرین 
نمی روند ولی من که بازیکن تیم نیستم چه کار باید انجام 
بدهــم؟ من ۲ راه حل دارم، یکــی اینکه التماس کنم که 
این کار را هم کردم و دوم اینکه شکایت کنم.من که شغل 

و راه دیگری برای دریافت حقم نداشتم.
بیرانوند یادآور شــد: این بیانیه علیه من بســیار تابلو 
بود،من مثــل هواداران پرســپولیس از باخــت این تیم 
ناراحت شــدم اما همه مــردم باید بداننــد دوران اینکه 
بازیکن را مقابل هوادار قرار بدهید تمام شــده است.همه 
دنبال این هســتند که بیرانونــد را زمین بزنند و من را از 
چشم مردم بیندازند اما من خدا را دارم . من آدمی هستم 
که دروغ نمی گویم. تمام حرف هایم حقیقت است. هوادار 

آمده بــه من گفته این ۲.5 میلیــارد تومان دوا و درمان 
خودت و خانواده ات شود!

وی که با برنامه فوتبال برتر صحبت می کرد ادامه داد: 
این آقایان نشــان دادند که کارشان را خوب بلد هستند. 
ایــن حکم من 6 ماه خوابیده اســت اما از روز گذشــته 
مصاحبه کردند بیرانوند باید به ما وقت می داد، آیا شــما 
وقت نداشتید؟ این رفتارها زشت است، خودم بارها به آنها 
پیام دادم و التماس کردم. به آقای عطایی بارها پیام دادم، 
الان در مورد پرونده و رای صادره چیزی دست من نیست. 
مردم بدانند بیرانوند ۴ ســال در پرسپولیس زندگی کرد 
که همه فکر می کردند من میلیارد هســتم. این پولی که 
شــکایت کردم مربوط به سال چهارم من است. خیلی ها 
به من گفتند کامنت های اینســتاگرامت را ببند تا فحش 
نشنوی ولی من این کار را نمی کنم و حرفم را می زنم. این 

پول حق زن و بچه ام است.
دروازه بان تیم ملی خطاب به مســئولان گفت: مقصر 
اصلی این اتفاقات کســانی هســتند که در این باشگاه ها 
مدیریت می کنند. اســتقلال و پرسپولیس بزرگترین تیم 
های ایران هستند. این دو باشگاه بزرگ هستند و مدیرانی 
که در ایــن تیم ها حضور پیدا کنند بایــد این اطمینان 
را داشــته باشــند که حداقل ۲ ســال بمانند.من ندیدم 
مدیرعاملی کارش را صحیح و ســالم تحویل مدیر بعدی 
بدهد.این همه وکیل گرفتید و تریلی تریلی مدرک جمع 
کردید که هزار تومان به من نرســد اما چرا کاری که باید 
را انجام ندادید؟ هر کســی که فکر می کند بیرانوند مقصر 

است آزاد است هر چه دلش می خواهد به من بگوید.

بیرانوند:باپولمنکلپولبرانکورادادند
5میلیاردهمازپرسپولیسپولنگرفتماما20میلیاردسودرساندم

اعلامرایکمیتهاخلاق
کنعانیزادگانیکمیلیاردجریمهنقدیشد

کمیتــه اخلاق رای خــود را در 
زادگان  خصوص حســین کنعانــی 
صادر کرد. به گزارش گروه ورزشــی 
مردم ســالاری، کمیتــه اخلاق رای 
خود را در خصوص حســین کنعانی 
زادگان بــه شــرح زیر صــادر کرد: 
حســین کنعانــی زادگان به دلیل نقض مقررات اخلاقــی فوتبال به پرداخت 
مبلغ یــک میلیارد ریال جریمه نقدی و محرومیت از دو بازی ملی مســابقه 
فوتبال، فوتســال و فوتبال ساحلی محکوم شــد. با توحه به بند یک ماده 6۳ 
آیین نامه اخلاق و بند ۴ ماده ۱۰۳ آیین نامه انضباطی محرومیت مندرج در 
رای فوق بلافاصله به محض صدور اجرا و ارائه درخواســت تجدیدنظرخواهی 
مانع اجرای حکم یا توقف اجرای آن نخواهد بود. همچنین در صورت داشــتن 
درخواســت تجدیدنظرخواهی با رعایت تشــریفات قانونی مندرج در ماده 6۳ 
آییــن نامه اخلاق ظرف یک هفته لایحه اعتراضیــه خود را به کمیته اخلاق 

فدراسیون ارسال کند.

آغازرونداستیضاحشهابالدینعزیزیخادم
پایانخوبانعالمدرفوتبال

 در پی تخلفات و نابهنجاری های 
گســترده مدیریتــی شــهاب الدین 
رئیســه  اعضای هیات  عزیزی خادم، 
اقــدام به اســتیضاح وی کردند.  به 
خبرگزاری  ورزشی  خبرنگار  گزارش 
فارس، شهاب الدین عزیزی خادم که 
کمتر از یک ســال قبل توانســت به عنوان رییس فدراسیون فوتبال انتخاب 
شود، در آستانه برکناری و استیضاح قرار گرفته است. وی که فدراسیون را در 
این مدت کوتاه دچار بحران ها و معضلات گســترده ای کرده و فوتبال کشور 
را در بن بســت قرار داده، در حال استیضاح توسط اعضای هیات رییسه است. 
هم اکنون، هیات رییســه امکان و صلاحیت اداره فوتبال توسط عزیزی خادم 
را منتفی دانســته و استیضاح وی را آغاز کرده اند. شهاب الدین عزیزی خادم 
که هنوز یک سال هم نیست در فدراسیون حضور دارد، با شائبه ها و ابهامات 
مدیریتی، مالی و اداری متعددی روبرو است. هیات رییسه بر این مبنا و مبتنی 

بر وضعیت بحرانی فدراسیون، مبادرت به اصلاح کنونی کرده اند.

لغوالکلاسیکویفوتسالایران
۱۴کروناییدراردویمدافععنوانقهرمانی

مهم تریــن دیدار هفته بیســت و 
دوم لیگ برتر فوتســال بین دو تیم 
گیتی پســند و مس سونگون که قرار 
بود پنجشــنبه انجام شود، به دلیل 
ابتــلای نزدیــک بــه ۱۴ بازیکن و 

کادرفنی تیم مس به کرونا لغو شد.
به گزارش ایرنا، باشگاه مس سونگون با ارسال مدارک خود به سازمان لیگ 
فوتسال از ابتلای نزدیک به ۱۴ بازیکن و کادرفنی خود به بیماری کرونا خبر 
داد و مهم ترین دیدار هفته بیســت و دوم لیگ برتر که قرار بود پنجشنبه ۲۱ 

بهمن  ماه بین تیم های گیتی پسند و مس در اصفهان برگزار شود، لغو شد. 
با اعلام ســازمان لیگ قرار اســت این دیدار ســه روز بعــد از تاریخ اولیه 

برگزاری بازی یعنی یکشنبه برگزار شود. 
دیگر دیدارهای این هفته در زمان اعلام شده برگزار می شود. 

تیم فوتســال گیتی پسند در حال حاضر با 5۲ امتیاز صدرنشین لیگ است 
و مس نیز با ۴8 امتیاز گیتی پسند را تعقیب می کند.  

نصیری:محبتمردمرافراموشنمیکنم
نابغــه وزنه بــرداری و دارنــده ۳ 
مدال المپیکی گفــت: محبت مردم 
در یک ماه گذشــته شامل حال من 
بود. در زمان بستری، جراحی و بعد 
آن، مسوولان، دوستان و مردم عزیز 

پیگیر سلامتی من بودند.
به گزارش ایرنا، »محمد نصیری« پیشکســوت وزنه برداری ایران که اواخر 
دی ماه تحت عمل باز قلب قرار گرفته بود اکنون در دوران نقاهت پس از این 
جراحی قرار گرفته و در خانه مشــغول استراحت است. پزشکان برای درمان 
نارســایی قلبی نابغه وزنه برداری ایران دریچــه آئورت و میترال  او را تعویض 

کردند.
»محمد نصیری« روز سه شــنبه در گفت وگو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: 
مــردم ایران در زمان بیمــاری لطف زیادی به من داشــتند و جویای احوالم 
بودند. به توصیه پزشــکان نتوانســتم تلفن همراه داشته باشم اما موج پیام و 
ملاقات های عزیزان موجب شــد تا ســختی های بیماری بر من آسان شود. از 
تمام مردم و مســوولان ورزش ایران کمال تشکر را دارم. لطف مردم همیشه 

در خاطرم خواهد ماند.
وی با قدردانی از کادر درمان بیمارســتان شهید مدرس گفت: متخصصان 
قلب این بیمارســتان تمام تلاش خود را برای ســلامتی مــن انجام دادند و 
اکنون شــرایطم بســیار خوب  و نســبت به گذشته بهتر شــدم باید مدتی 
 در خانه اســتراحت کنم تــا بتوانم دوران نقاهت را ســپری و به روال عادی

 زندگی برگردم.
نابغه وزنه بــرداری ایران که مدال طلا، نقره و برنــز در بازی های المپیک 
۱968، ۱97۲ و ۱976 را در کارنامه دارد موفق شــده 5 طلا، یک نقره و سه 

برنز جهان را نیز برای ایران به ارمغان آورد.

تعویقانتخاباتبسکتبالبرایسومینبار!
اعلام دبیر مجمع فدراســیون  با 
بســکتبال، برگــزاری انتخابات این 

فدراسیون بار دیگر به تعویق افتاد. 
به گزارش ایسنا، در حالی که قرار 
بسکتبال  فدراســیون  انتخابات  بود 
در تاریــخ ۲۰ بهمــن ۱۴۰۰ برگزار 
شود، بار دیگر منصور اردســتانی دبیر این مجمع اعلام کرد انتخابات ریاست 

فدراسیون این رشته به تعویق افتاده است. 
با این اوصاف انتخابات بســکتبال برای ســومین بار اســت که به تعویق 
می افتد.  پیش از این قرار انتخابات بســکتبال ۱9 دی برگزار شود که لغو شد 
و تاریخ دوم 6 بهمن ماه اعلام شد. اما این مجمع در تاریخ 6 بهمن نیز برگزار 
نشــد تا ۲۰ بهمن به عنوان تاریخ برگزار اعلام شود که اکنون هم خبر برگزار 

نشدن این تاریخ منتشر شد.
دبیر مجمع انتخاباتی فدراســیون بســکتبال، طی اطلاعیــه ای از تعویق 

انتخابات فدراسیون خبر داد.
در متن آخرین اطلاعیه فدراسیون آمده است:

اطلاعیه
 باسمه تعالی

 اعضای محترم مجمع عمومی فدراسیون بسکتبال جمهوری اسلامی ایران
 با سلام و تحیت

 باستحضار می رســاند به دلیل بروز شرایط خاص بهداشتی و قرار گرفتن 
کشور در اوج پیک ششــم کرونا )با سویه امیکرون(، ضرورت اجرای مصوبات 
ســتاد ملی مدیریت بیماری کرونا و حفظ ســلامت افراد و نیز تقاضای تعداد 
قابــل توجهــی از اعضای محترم مجمع )بیش از یک ســوم اعضــا( و بنا به 
هماهنگی های بعمل آمده با وزارت ورزش و جوانان، جلســه مجمع انتخاباتی 
رئیس و اعضای انتخابی هیأت رئیســه فدراسیون بســکتبال که قرار بود در 
تاریخ بیســتم بهمن ماه سال جاری برگزار شود، به تعویق افتاد. بدیهی است 
زمان و مکان مجمع آتی انتخاباتی با بهبود وضعیت بهداشــتی و عادی شدن 
شــرایط کرونایی و فراهم شــدن شــرایط مورد نیاز برای برگزاری حضوری 

مجمع، متعاقبا اطلاع رسانی خواهد شد.
منصور اردستانی
 دبیر مجمع

اخبار کوتاه


